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Projednání záměru výstavby vyhlídky na Svinci s občany  

Nového Jičína 

  



  

 

 

Datum a čas konání: 21. června 2016 od 16:30 do 18:30 hodin 

Místo konání: Aula městského úřadu 

Přítomno dle prezenční listiny: 49 občanů 

Moderátor: Ing. Dana Diváková 

Přítomní architekti stavby, vedení města, vedoucí odboru a pracovníci MěÚ Nový Jičín. 

 

  



  

 

Zápis: 
Na úvod kulatého stolu paní Diváková po svém představení přivítala občany a předala slovo 

politikovi pro Zdravé město a místní Agendu 21 panu Ondřeji Syrovátkovi. Ten představil projekt Zdravé 

město Nový Jičín a místní Agendu 21, uvítal občany a shrnul program a průběh kulatého stolu. Následně 

předal slovo panu starostovi, který rovněž přivítal přítomné občany, přiblížil historii vzniku záměru 

výstavby vyhlídky na Svinci a finanční rámec projektu. Dále pan starosta seznámil občany se záměrem. 

Paní Diváková poděkovala za úvodní slova a přivítala přítomné architekty pana Ondřeje Kafku 

a paní Darju Štursovou. Ti krátkým úvodem pozdravili občany, představili sebe a svou projekční 

kancelář a v následující prezentaci popsali svůj záměr (vizualizace ze všech stran, pozitiva výstavby 

vyhlídky, konstrukční řešení i použitý materiál a umístění stavby). V neposlední řadě zmínili i možnost 

panoramatické vizualizace na zábradlí vyhlídky. 

Po prezentaci architektů dostala prostor pracovnice odboru rozvoje, majetku a investic 

městského úřadu paní Olga Veverková, která v několika větách shrnula možnosti parkování pro 

návštěvníky vyhlídky, což je velice diskutované téma. 

Paní Diváková poděkovala všem účinkujícím a dala prostor pro vyjadřování názorů, námětů a 

dotazů přítomným občanům. Všechny náměty byly zaznamenány a na závěr panem Syrovátkou pro 

všechny přítomné shrnuty.  

 Svůj názor zda vyhlídku stavět či ne a pokud ano, tak za jakých podmínek, budou moci občané 

vyjádřit v připravované anketě na webových stránkách města a v srpnovém vydání městského 

zpravodaje v průběhu celého měsíce srpna. V anketě budou moct hlasovat všichni obyvatelé města 

starší 15-ti let. V případě účasti alespoň 10% obyvatel Nového Jičína splňujících tato kritéria se rada 

města k výsledku ankety přikloní. 

     



  

 

Připomínky občanů: 

Důvody, proč rozhlednu stavět 

- Je to umělecky hodnotný návrh stavby 

- Bude motivací pro občany a obzvláště rodiny s dětmi, aby si vyšli do přírody 

Důvody, proč rozhlednu nestavět 

- Připomínky ke konstrukčnímu řešení vyhlídky (těžiště, zvolený materiál) 

- Vyhlídka by narušila ryzí a čistou přírodu, měl by být zachován stávající stav 

- Problém s parkováním v místní části Kojetín 

- Negativní dopady zvýšeného turistického ruchu 

- Hrozí zničení vzácných druhů rostlin 

Návrhy na kroky, které by měly být realizovány v případě výstavby vyhlídky 

- Omezit vjezd do přírodní rezervace Svinec 

- Změnit podobu vyhlídky 

- Přesun záměru na Petřkovskou hůrku, případně jiný vrchol v okolí 

- Vypracovat více návrhů a dát občanům možnost se vyjádřit 

- Mělo by být vybudováno záchytné parkoviště pro vyhlídku mimo obec Kojetín 

- Vybudování zastávky MHD pod Svincem a změna jízdního řádu 

- Město by mělo respektovat, že výstavbou vyhlídky zasahují do přírodní rezervace a mělo 

by mít tedy stanovisko od agentury ochrany přírody 

- Město by mělo řešit odpad po turistech 

- Radnice by měla zintenzivnit komunikaci s občany města 

- Likvidace křovinatých porostů 

 

  

 

 

Mgr. Ondřej Syrovátka 

Politický koordinátor pro Zdravé město a místní Agendu 21 

 

Ing. Eva Balarynová 

Koordinátorka pro Zdravé město a místní Agendu 21 
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